
Cafu: Spodziewam się remisu
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Jutro wieczorem dojdzie do meczu pomiędzy Milanem i Romą, który

zakończy zmagania szesnastej serii spotkań. Krótkiego wywiadu dla 

Gazzetta dello Sport udzielił były piłkarz obydwu drużyn, Cafu.

 

- Spodziewam się dobrego remisu. Roma jest lepsza: dziesięć wygranych z rzędu,

dwanaście kolejek na prowadzeniu i wciąż niepokonana. Nigdy nie należy jednak

lekceważyć Milanu: ma wielkich graczy, to zespół, który może zareagować w

każdym momencie. Co do kibicowania, moje serce jest podzielone równo na pół.

 

Totti w reprezentacji?

- O tym musi zdecydować Prandelli. Powiem tylko, że liczy się wydajność, nie wiek.

Totti jest punktem odniesienia w Romie. Zaliczył fantastyczny początek sezonu. Bez

niego Roma straciła uderzenie. Totti, Gervinho i Florenzi to bardzo mocny tercet.
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